
 
 

 

 

 

Aan de gemeenteraad Maashorst 

 

Uden, 7 september 2023 

 

Beste Raadsleden, 

 

Na een uitvoerig proces van participatie en inspraak is het nieuwe cultuurbeleidsplan van de 

gemeente Maashorst een feit. Wij onderschrijven de gestelde doelen, te weten Cultuur is er voor 

iedereen en Cultuur krijgt ruimte om te groeien, volledig. Het is een mooie ambitie van de gemeente 

Maashorst om de komende jaren het culturele aanbod niet alleen (nog) laagdrempeliger te maken 

maar vooral ook te bereiken dat steeds meer inwoners van het cultuuraanbod gebruik gaan maken. 

Kunst & Co stelt daarom al geruime tijd alles in het werk om in gezamenlijkheid met alle aanbieders 

hierin een bijdrage aan te leveren. Met name het talentontwikkelingsprogramma Xpress/Circle of 

Talent dat met diverse verenigingen en de Pul recent is opgezet, is hier een concreet voorbeeld van. 

Een initiatief waar het onderwijsveld en ondernemingen financieel ook in bijdragen. 

 

Echter, wij maken ons grote zorgen over de wijze waarop de gemeente een en ander wenst te 

financieren. Het voornemen is dat de gemeente een huuropbrengstopgave van € 70.000,= bij Kunst & 

Co neerlegt. Een bedrag dat men wil aanwenden voor o.a. inzet van een cultuurcoach en ter 

financiering van de gemeentelijke bijdrage in Xpress. Wij kunnen geen andere conclusie trekken dan 

dat er volledig wordt voorbij gegaan aan het effect van dit voornemen.  

 

1. Indien de cultuur-educatieve gebruikers van ons pand (voornamelijk voor het geven van 

lessen gericht op creatieve vaardigheden) dit bedrag per jaar dienen op te brengen, zal het 

effect zijn dat de lessen flink duurder zullen worden (40 a 50%). Met als resultaat minder 

deelname aan die lessen. U zult het met ons eens zijn dat dit volledig in strijd is met de 

doelstelling om juist meer inwoners bij het aanbod te betrekken. De mogelijke gedachte dat 

de lessen niet duurder hoeven te worden en dat de docenten de huur wel kunnen opvangen 

in hun (marginale) uurtarieven zal ook de gemeente als niet maatschappelijk verantwoord 

aanmerken.  

2. Naast het teruglopen van het aantal deelnemers zullen alleen de meest draagkrachtigen nog 

gebruik blijven maken van het aanbod.  

3. Het aanbod zal fors verschralen.  

 

Kortom: wij vragen de Gemeenteraad niet in te stemmen met de hiervoor genoemde bezuiniging op 

onze subsidie temeer omdat de wijze waarop wij het ontstane gat dienen op te vangen volledig in 

strijd is met de gestelde doelen op weg naar 2030. Nog even los van de opmerking dat wij als Kunst 

& Co geen verhuurbedrijf zijn.  

 

In eerder stadium hebben wij onze zienswijze op het beleidsplan ingediend. Hierin staan onze 

argumenten wat uitgebreider beschreven. Graag verwijs ik naar deze zienswijze als aanvulling op deze 

brief. Mocht u hierover vragen hebben, neem dan gerust contact met mij op. 

 

Met hartelijke groet, 

 

Directeur-bestuurder 


